
Protokoll, styremøte 17.10.2023
Nesko l len  Ve l fo ren ing

Sted: ,

Styremedlemmer til stede:
Per Olin, Knut Arne Hepsø, Cordula Müller, Marius Hareide, Irene
Haugen, Are Ausland, Sjur Kilde

Tidspunkt: 17.10.2023 kl: 18:00 - 20:00

2023-23 - Økonomioppfølging pumptrack

Notat:
Anlegget står ferdig med unntak av belysning, som kommer i høst. Siste faktura for kontrakt er på vei
inn, tilkobling av strøm er eneste kostnad som er utenfor kontrakt.
Etter oppfordring fra FAU Neskollen skole er en åpen kum ved siden av pumptrack-anlegget fylt igjen
for velforeningens regning.
Velforeningen følger opp prosjektgruppa angående rapportering til finansielle bidragsytere.

2023-24 - Gjennomgang økonomi
Utestående. Irene lager komplett liste.
Budsjett og økonomioppfølging. Vi tar et status. Kostnader strømstrekk lys Øvre neskollen.
Vaktmestertjenester hittil? 

Notat:
Regnskap per dags dato ble gjennomgått, og økonomien ser ganske lik ut som på samme tid i 2022.
Viktig å påse at alle søknader om støtte til pumptrack blir sendt.

2023-25 - Melkevegen
Nedre del av Melkevegen er endret. Fadtstøpte steiner er fjernet og man har lagt på jord. Utført av
Nes kommune. Midlene er slutt å man ønsker at Velforeningen ferdigstiller. 
Arealet er kommunalt og initiativet kommer fra Tellusvegens sameie. Se vedlagt skriv. 

Vedtak:
Velforeningen dekker ferdigstillelse for anslagsvis 10000 kroner pluss såing.

2023-27 - Velbanen
Dette anlegget fikk spillemidler i 2008, og ble sannsynligvis bygd litt tidligere enn det. Da dette
anlegget ble tildelt midler var reglene slik at et nærmiljøanlegg minimum måtte driftes i 20 år for at
tildelte midler ikke skulle bli krevd tilbakebetalt ved en eventuell nedleggelse. Denne plikttiden er
senere redusert til 10 år, dette gjelder også anlegg som ble tildelt midler etter gamle regler. Plikttiden
for å drifte dette anlegget er derfor utløpt for noen år siden. Det er derfor mer eller mindre fritt fram for
hva dere ønsker å gjøre med anlegget. 

Hvam IL drifter i dag de 3 andre kunstgressflatene i Hvam Idrettspark. Erfaringer viser at Hvam sine
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baner blir veldig mye brukt av alle, også utenom oppsatte treningstider. 
Velbanen trenger vedlikehold av selve banen. Hvam IL ønsker at det diskuteres om denne banen kan
overføres eller leies ut permanent til Idrettslaget, og at Hvam IL tar over driftsansvaret for banen. 

Vedtak:
Styret synes forslaget ser interessant ut, fortrinnsvis i form av en leieavtale. Det innebærer få
negative sider for medlemmene i velforeningen, og Hvam IL vil ved en slik avtale investere i
oppgradering av banen.
Styret fortsetter dialog med Hvam IL, og saken må opp for årsmøtet.
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Per Olin

Per Olin

Signert 23.10.2023 kl 10:19 med velforeningen@neskollen.no

Knut Arne Hepsø

Knut Arne Hepsø

Signert 05.11.2023 kl 11:24

Cordula Müller

Cordula Müller

Signert 23.10.2023 kl 22:21

Marius Hareide

Marius Hareide

Signert 23.10.2023 kl 10:17

Irene Haugen

Irene Haugen

Signert 23.10.2023 kl 22:15

Are Ausland

Are Ausland

Signert 23.10.2023 kl 10:15

Sjur Kilde

Sjur Kilde

Signert 23.10.2023 kl 10:33


